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Protokół nr BR.0002.12.2020 

Z obrad XXVIII sesji Rady Miejskiej w Sulechowie w dniu 20 października 2020 

 

Obrady rozpoczęto 20 października 2020 o godz. 10:00, a zakończono o godz. 15:20 tego samego dnia. 

W obradach wzięło udział 19 radnych Rady Miejskiej w Sulechowie:  

1. Otwarcie sesji 

Przewodniczący stwierdził na podstawie zgłoszeń do kworum w aplikacji e-sesja obecność 19 na 

ustawowy i faktyczny stan osobowy Rady Miejskiej w Sulechowie, co oznacza iż obrady są prawomocne 

do podejmowania uchwał. 

 

2. Przedstawienie porządku obrad. 

Radny Piotr Miszkiewicz zgłosił wniosek o wycofanie z porządku obrad druku nr 299 – projektu uchwały 

w sprawie Centrum Usług Wspólnych. 

Za: 10, Przeciw: 4, Wstrzymujący się: 4, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 

Za (10) Piotr Bodnar, Miłosz Mateusz Brodzikowski, Krystyna Anna Jagodzińska-Kochaniak, Piotr 

Miszkiewicz, Radosław Murkowski, Sebastian Tomasz Różycki, Wojciech Szefner, Agnieszka Joanna 

Szeląg, Zbigniew Trompa, Roman Wilczyński 

Przeciw (4) Czesław Stefan Grzeszyński, Roman Rakowski, Jan Zdzisław Rerus, Izabela Katarzyna 

Wojewoda 

Wstrzymujący się (4) Krzysztof Kluczyński, Arleta Barbara Lubieniec, Elżbieta Krystyna Musiałek, 

Przemysław Antoni Pokład 

NIEOBECNI (3) Stanisław Kaczmar, Małgorzata Jolanta Matuszewska, Przemysław Artur Mikołajczyk 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej przedstawił wniosek o zmianę porządku obrad poprzez dodanie w 

punkcie 8 podpunktu 14 w sprawie ustalenia składu osobowego Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Rady 

Miejskiej w Sulechowie (druk nr 300) 

Wyniki głosowania 

ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĄCY SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 

ZA (18) Piotr Bodnar, Miłosz Mateusz Brodzikowski, Czesław Stefan Grzeszyński, Krystyna Anna 

Jagodzińska-Kochaniak, Krzysztof Kluczyński, Arleta Barbara Lubieniec, Piotr Miszkiewicz, Radosław 

Murkowski, Elżbieta Krystyna Musiałek, Przemysław Antoni Pokład, Roman Rakowski, Jan Zdzisław 

Rerus, Sebastian Tomasz Różycki, Wojciech Szefner, Agnieszka Joanna Szeląg, Zbigniew Trompa, Roman 

Wilczyński, Izabela Katarzyna Wojewoda 

NIEOBECNI (3) Stanisław Kaczmar, Małgorzata Jolanta Matuszewska, Przemysław Artur Mikołajczyk 
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3. Informacja Przewodniczącego Rady Miejskiej o działaniach podejmowanych w okresie międzysesyjnym. 

Nie zgłoszono uwag ani zastrzeżeń do przedstawionej informacji. Informację załączono do protokołu. 

 

4. Informacja Przewodniczących Komisji Rady Miejskiej z prac Komisji w okresie międzysesyjnym. 

Nie zgłoszono uwag ani zastrzeżeń do przedstawionych informacji.  

 

5. Sprawozdanie z działalności Burmistrza Sulechowa w okresie międzysesyjnym. 

Nie zgłoszono uwag ani zastrzeżeń do przedstawionego sprawozdania. Sprawozdanie załączono do 

protokołu. 

 

6. Rozpatrzenie i przyjęcie Protokołu nr 5/2019 Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Sulechowie z kontroli 

realizacji zadań przewidzianych projektami wyłonionymi w wyniku głosowania w Budżecie Obywatelskim 

w Gminie Sulechów w latach 2016-2018 

Radny Sebastian Tomasz Różycki zaapelował o wypracowanie nowych przejrzystych zasad zarówno jeśli 

chodzi o budżet obywatelski jak i finansowanie organizacji pozarządowych. 

Radny Wojciech Sefner poparł apel przedmówcy. 

Wyniki głosowania 

Za: 17, Przeciw: 0, Wstrzymujący się: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 

Za (17) Piotr Bodnar, Miłosz Mateusz Brodzikowski, Czesław Stefan Grzeszyński, Krystyna Anna 

Jagodzińska-Kochaniak, Krzysztof Kluczyński, Arleta Barbara Lubieniec, Piotr Miszkiewicz, Radosław 

Murkowski, Elżbieta Krystyna Musiałek, Przemysław Antoni Pokład, Roman Rakowski, Jan Zdzisław 

Rerus, Sebastian Tomasz Różycki, Wojciech Szefner, Agnieszka Joanna Szeląg, Zbigniew Trompa, Roman 

Wilczyński 

Wstrzymujący się (1) Izabela Katarzyna Wojewoda 

NIEOBECNI (3) Stanisław Kaczmar, Małgorzata Jolanta Matuszewska, Przemysław Artur Mikołajczyk 

 

7. Rozpatrzenie i przyjęcie Protokołu nr 3/2020 Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Sulechowie z kontroli 

wydatkowania środków finansowych przyznanych organizacjom pozarządowym przez Gminę Sulechów za 

lata 2016-2018 oraz kontrola wniosków organizacji pozarządowych odrzuconych przez Gminę Sulechów 

(dotyczy lat 2016-2018). 

Radna Agnieszka Joanna Szeląg zaapelowała o zmianę zasad finansowania organizacji pozarządowych w 

przyszłości. Radna stwierdziła, że nie jest przeciwna organizacjom pozarządowym ale ich sposób 

finansowania jest niejasny, a są na nie przeznaczane spore pieniądze w tych trudnych czasach. 

Radny Roman Rakowski stwierdził, że nie można ograniczać finansowania organizacji pozarządowych 

które wypełniają ważną rolę społeczną. Oszczędności można znaleźć gdzie indziej. 
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Radna Agnieszka Joanna Szeląg jeszcze raz podkreśliła, że nie należy upatrywać w jej wypowiedzi chęci 

ograniczenia komukolwiek finansowania a jedynie przypatrzeć się zasadom przyznawania środków. 

Burmistrz Wojciech Kajetan Sołtys stwierdził, że finansowanie odbywa się w sposób zgodny z ustawą. 

Radny Wojciech Szefner zwrócił uwagę na błąd w protokole. 

Wyniki głosowania 

Za: 17, Przeciw: 0, Wstrzymujący się: 1, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

Za (17) Miłosz Mateusz Brodzikowski, Czesław Stefan Grzeszyński, Krystyna Anna Jagodzińska-

Kochaniak, Krzysztof Kluczyński, Arleta Barbara Lubieniec, Przemysław Artur Mikołajczyk, Piotr 

Miszkiewicz, Radosław Murkowski, Elżbieta Krystyna Musiałek, Przemysław Antoni Pokład, Roman 

Rakowski, Jan Zdzisław Rerus, Sebastian Tomasz Różycki, Wojciech Szefner, Agnieszka Joanna Szeląg, 

Zbigniew Trompa, Roman Wilczyński 

Wstrzymujący się (1) Piotr Bodnar 

BRAK GŁOSU (1) Izabela Katarzyna Wojewoda 

NIEOBECNI (2) Stanisław Kaczmar, Małgorzata Jolanta Matuszewska 

 

8. Rozpatrzenie i podjęcie uchwał: 

1) w sprawie odwołania radnego z funkcji członka Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Rady Miejskiej w 

Sulechowie (druk nr 285), 

Wyniki głosowania 

Za: 16, Przeciw: 1, Wstrzymujący się: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

Za (16) Piotr Bodnar, Miłosz Mateusz Brodzikowski, Czesław Stefan Grzeszyński, Krystyna Anna 

Jagodzińska-Kochaniak, Krzysztof Kluczyński, Arleta Barbara Lubieniec, Przemysław Artur Mikołajczyk, 

Piotr Miszkiewicz, Radosław Murkowski, Roman Rakowski, Jan Zdzisław Rerus, Sebastian Tomasz 

Różycki, Wojciech Szefner, Zbigniew Trompa, Roman Wilczyński, Izabela Katarzyna Wojewoda 

Przeciw (1) Agnieszka Joanna Szeląg 

Wstrzymujący się (2) Elżbieta Krystyna Musiałek, Przemysław Antoni Pokład 

NIEOBECNI (2) Stanisław Kaczmar, Małgorzata Jolanta Matuszewska 

 

2) w sprawie projektu uchwały w sprawie zasad udzielania dotacji celowej na dofinansowanie kosztów 

wymiany źródeł ciepła w celu ograniczenia zanieczyszczeń powietrza na terenie Gminy Sulechów (druk nr 

288), 

Radny Sebastian Tomasz Różycki przypomniał, że o dofinansowanie można też zwracać się także do 

WFOŚ. 
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Burmistrz Wojciech Kajetan Sołtys potwierdził możliwość dofinansowania z innych źródeł. Burmistrz 

poinformował także o prowadzonych kontrolach w zakresie rodzaju paliwa używanego do ogrzewania 

na terenie Gminy. 

Wyniki głosowania 

Za: 19, Przeciw: 0, Wstrzymujący się: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

Za (19) Piotr Bodnar, Miłosz Mateusz Brodzikowski, Czesław Stefan Grzeszyński, Krystyna Anna 

Jagodzińska-Kochaniak, Krzysztof Kluczyński, Arleta Barbara Lubieniec, Przemysław Artur Mikołajczyk, 

Piotr Miszkiewicz, Radosław Murkowski, Elżbieta Krystyna Musiałek, Przemysław Antoni Pokład, Roman 

Rakowski, Jan Zdzisław Rerus, Sebastian Tomasz Różycki, Wojciech Szefner, Agnieszka Joanna Szeląg, 

Zbigniew Trompa, Roman Wilczyński, Izabela Katarzyna Wojewoda 

NIEOBECNI (2) Stanisław Kaczmar, Małgorzata Jolanta Matuszewska 

 

3) w sprawie projektu uchwały w sprawie zasad udzielania dotacji celowej na dofinansowanie kosztów 

budowy bezodpływowych zbiorników na nieczystości ciekłe na terenie Gminy Sulechów (druk nr 289), 

Wyniki głosowania 

Za: 19, Przeciw: 0, Wstrzymujący się: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

Za (19) Piotr Bodnar, Miłosz Mateusz Brodzikowski, Czesław Stefan Grzeszyński, Krystyna Anna 

Jagodzińska-Kochaniak, Krzysztof Kluczyński, Arleta Barbara Lubieniec, Przemysław Artur Mikołajczyk, 

Piotr Miszkiewicz, Radosław Murkowski, Elżbieta Krystyna Musiałek, Przemysław Antoni Pokład, Roman 

Rakowski, Jan Zdzisław Rerus, Sebastian Tomasz Różycki, Wojciech Szefner, Agnieszka Joanna Szeląg, 

Zbigniew Trompa, Roman Wilczyński, Izabela Katarzyna Wojewoda 

NIEOBECNI (2) Stanisław Kaczmar, Małgorzata Jolanta Matuszewska 

 

4) w sprawie projektu uchwały w sprawie zasad udzielania dotacji celowej na dofinansowanie kosztów 

budowy przydomowych oczyszczalni ścieków na terenie Gminy Sulechów (druk nr 290), 

Wyniki głosowania 

Za: 19, Przeciw: 0, Wstrzymujący się: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

Za (19) Piotr Bodnar, Miłosz Mateusz Brodzikowski, Czesław Stefan Grzeszyński, Krystyna Anna 

Jagodzińska-Kochaniak, Krzysztof Kluczyński, Arleta Barbara Lubieniec, Przemysław Artur Mikołajczyk, 

Piotr Miszkiewicz, Radosław Murkowski, Elżbieta Krystyna Musiałek, Przemysław Antoni Pokład, Roman 

Rakowski, Jan Zdzisław Rerus, Sebastian Tomasz Różycki, Wojciech Szefner, Agnieszka Joanna Szeląg, 

Zbigniew Trompa, Roman Wilczyński, Izabela Katarzyna Wojewoda 

NIEOBECNI (2) Stanisław Kaczmar, Małgorzata Jolanta Matuszewska 
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5) w sprawie programu współpracy Gminy Sulechów z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami 

prowadzącymi działalność pożytku publicznego na rok 2021 (druk nr 291), 

Wyniki głosowania 

Za: 18, Przeciw: 0, Wstrzymujący się: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

Za (18) Piotr Bodnar, Miłosz Mateusz Brodzikowski, Czesław Stefan Grzeszyński, Krystyna Anna 

Jagodzińska-Kochaniak, Krzysztof Kluczyński, Arleta Barbara Lubieniec, Przemysław Artur Mikołajczyk, 

Piotr Miszkiewicz, Radosław Murkowski, Elżbieta Krystyna Musiałek, Przemysław Antoni Pokład, Roman 

Rakowski, Jan Zdzisław Rerus, Sebastian Tomasz Różycki, Wojciech Szefner, Zbigniew Trompa, Roman 

Wilczyński, Izabela Katarzyna Wojewoda 

Wstrzymujący się (1) Agnieszka Joanna Szeląg 

NIEOBECNI (2) Stanisław Kaczmar, Małgorzata Jolanta Matuszewska 

 

6) w sprawie projektu uchwały w sprawie programu ochrony zdrowia Gminy Sulechów na lata 2021-2025 

(druk nr 292), 

Wyniki głosowania 

Za: 19, Przeciw: 0, Wstrzymujący się: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

Za (19) Piotr Bodnar, Miłosz Mateusz Brodzikowski, Czesław Stefan Grzeszyński, Krystyna Anna 

Jagodzińska-Kochaniak, Krzysztof Kluczyński, Arleta Barbara Lubieniec, Przemysław Artur Mikołajczyk, 

Piotr Miszkiewicz, Radosław Murkowski, Elżbieta Krystyna Musiałek, Przemysław Antoni Pokład, Roman 

Rakowski, Jan Zdzisław Rerus, Sebastian Tomasz Różycki, Wojciech Szefner, Agnieszka Joanna Szeląg, 

Zbigniew Trompa, Roman Wilczyński, Izabela Katarzyna Wojewoda 

NIEOBECNI (2) Stanisław Kaczmar, Małgorzata Jolanta Matuszewska 

 

7) w sprawie przystąpienia do sporządzenia studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania 

przestrzennego gminy Sulechów (druk nr 293), 

Wyniki głosowania 

Za: 19, Przeciw: 0, Wstrzymujący się: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

Za (19) Piotr Bodnar, Miłosz Mateusz Brodzikowski, Czesław Stefan Grzeszyński, Krystyna Anna 

Jagodzińska-Kochaniak, Krzysztof Kluczyński, Arleta Barbara Lubieniec, Przemysław Artur Mikołajczyk, 

Piotr Miszkiewicz, Radosław Murkowski, Elżbieta Krystyna Musiałek, Przemysław Antoni Pokład, Roman 

Rakowski, Jan Zdzisław Rerus, Sebastian Tomasz Różycki, Wojciech Szefner, Agnieszka Joanna Szeląg, 

Zbigniew Trompa, Roman Wilczyński, Izabela Katarzyna Wojewoda 

NIEOBECNI (2) Stanisław Kaczmar, Małgorzata Jolanta Matuszewska 
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8) o zmianie studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania przestrzennego gminy Sulechów (druk 

nr 294), 

Wyniki głosowania 

Za: 19, Przeciw: 0, Wstrzymujący się: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

Za (19) Piotr Bodnar, Miłosz Mateusz Brodzikowski, Czesław Stefan Grzeszyński, Krystyna Anna 

Jagodzińska-Kochaniak, Krzysztof Kluczyński, Arleta Barbara Lubieniec, Przemysław Artur Mikołajczyk, 

Piotr Miszkiewicz, Radosław Murkowski, Elżbieta Krystyna Musiałek, Przemysław Antoni Pokład, Roman 

Rakowski, Jan Zdzisław Rerus, Sebastian Tomasz Różycki, Wojciech Szefner, Agnieszka Joanna Szeląg, 

Zbigniew Trompa, Roman Wilczyński, Izabela Katarzyna Wojewoda 

NIEOBECNI (2) Stanisław Kaczmar, Małgorzata Jolanta Matuszewska 

 

9) o zmianie uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Sulechów na lata 

2020 – 2030 (druk nr 295), 

Skarbnik Gminy Marcin Fafuła poinformował o wniesionych autopoprawkach związanych koniecznością 

naprawy dachu w SP w Cigacicach. 

Radny Jan Zdzisław Rerus zwrócił uwagę, że zgodnie z prawem budowlanym należało przeprowadzić 

kontrolę budynku i ten remont zaplanować. Radny zapytał co w tej sytuacji z protokołami z przeglądów 

okresowych. Radny zażądał uzasadnienia tej decyzji. 

Pracownik Wydziału Budownictwa wyjaśnił, że doraźna naprawa dachu będzie nieopłacalna. Bardziej 

racjonalna jest kompleksowa naprawa. 

Radny Jan Zdzisław Rerus stwierdził, że w obecnym momencie nie ma uzasadnienia przeprowadzenia 

remontu i zadanie to powinno być wprowadzone do przyszłorocznego projektu a pieniądze z wolnych 

środków przeznaczyć na inne potrzebniejsze zadania. 

Radna Elżbieta Krystyna Musiałek przychyliła się do wypowiedzi radnego Rerusa odnośnie przeglądów 

okresowych. Jednak zwróciła uwagę na kwestię wyższej konieczności przeprowadzenia takiej nagłej 

naprawy. Radna przyznała, że brak jest szczegółowych informacji na temat wprowadzania takich zadań. 

Radny Jan Zdzisław Rerus zaapelował do Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej o zajęcie się w planie 

pracy komisji w roku 2021 przeglądami okresowymi budynków gminnych. Radny stwierdził że na dzień 

dzisiejszy należy jedynie zabezpieczyć dach a remont zrobić w roku 2021. 

Skarbnik Gminy Marcin Fafuła stwierdził, że przy obecnej sytuacji finansowej jest korzystniej wykonać 

remont w tej chwili a nie w przyszłym roku. 

Radny Wojciech Szefner wniósł w imieniu klubu o 14 minut przerwy Przewodniczący ogłosił przerwę. Po 

przerwie obrady wznowiono. 

Radny Jan Zdzisław Rerus poprosił o wystąpienie do dyrektorów jednostek o przedstawienie potrzeb 

remontowych. Radny zwrócił uwagę, że zadanie w Cigacicach będzie wymagało przeprowadzenia 

przetargu. Radny poprosił o informację na temat osób odpowiedzialnych za przeprowadzanie kontroli 

stanu budynków. 
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Radny Krzysztof Kluczyński stwierdził, że w SP w Kalsku jest podobny problem a z nim się od lat nic nie 

robi. 

Zastępca Burmistrza Marcin Górzny (Ad Vocem) poinformował, że przeglądy budynków oświatowych 

będzie realizował CUW. 

Dyrektor szkoły w Cigacicach poinformowała, że przegląd stanu technicznego budynku zleciła w zeszłym 

roku. Dach natomiast zaczął przeciekać w Czerwcu i wówczas był naprawiony doraźnie. Teraz taka 

naprawa już nie przyniesie skutku. Awaria została zgłoszona do ubezpieczenia. 

Radny Jan Zdzisław Rerus (Ad Vocem) zapytał, czy CUW już realizuje te przeglądy czy dopiero będzie to 

wykonywał. Radny wyraził jednak zdziwienie iż o sprawie z czerwca rada dowiaduje się w październiku. 

Radny podkreślił, że jest za wprowadzeniem zadania do budżetu ale na rok przyszły łącznie z 

termomodernizacją. 

Skarbnik Gminy Marcin Fafuła poinformował, że wolnych środków o jakich mowa w autopoprawce nie 

może przeznaczyć na nic innego jak zadanie inwestycyjne. 

Radny Jan Zdzisław Rerus (Ad Vocem) stwierdził, że może przydałoby się zakupić sprzęt – na przykład  

Dyrektor CUW Maciej Wieligor poinformował, że za prowadzenie ksiąg kontroli obiektu odpowiadają 

dyrektorzy szkół. Dyrektor poinformował, że w porozumieniu ze szkołami można zlecić to zadania 

jednemu podmiotowi wspólnie. 

Radny Jan Zdzisław Rerus (Ad Vocem) ponowił zapytanie kto na dziś odpowiada za kontrolę budynków. 

Burmistrz Wojciech Kajetan Sołtys (Ad Vocem) poinformował, że odpowiedzialni są dyrektorzy. 

Radny Wojciech Szefner poinformował, że będzie głosował za poprawką. 

Wyniki głosowania 

Za: 15, Przeciw: 0, Wstrzymujący się: 4, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

Za (15) Piotr Bodnar, Miłosz Mateusz Brodzikowski, Krystyna Anna Jagodzińska-Kochaniak, Krzysztof 

Kluczyński, Arleta Barbara Lubieniec, Przemysław Artur Mikołajczyk, Piotr Miszkiewicz, Radosław 

Murkowski, Elżbieta Krystyna Musiałek, Sebastian Tomasz Różycki, Wojciech Szefner, Agnieszka Joanna 

Szeląg, Zbigniew Trompa, Roman Wilczyński, Izabela Katarzyna Wojewoda 

Wstrzymujący się (4) Czesław Stefan Grzeszyński, Przemysław Antoni Pokład, Roman Rakowski, Jan 

Zdzisław Rerus 

NIEOBECNI (2) Stanisław Kaczmar, Małgorzata Jolanta Matuszewska 

 

10) o zmianie uchwały budżetowej Gminy Sulechów na 2020 rok (druk nr 296), 

Burmistrz Wojciech Kajetan Sołtys zgłosił autopoprawki do projektu uchwały (załączono do protokołu) 

Radny Jan Rerus zgłosił wniosek o zmianę w projekcie uchwały - zmniejszenie kwoty zapisanej w 

autopoprawce na częściową termomodernizację budynku Szkoły Podstawowej w Cigacicach do 

wysokości 5000 zł. 
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Radny Sebastian Tomasz Różycki zgłosił wniosek o zmianę w projekcie uchwały - usunięcie kwoty 120 

tysięcy zł przeznaczonej na zakup samochodu dla straży miejskiej.  

Burmistrz Wojciech Kajetan Sołtys (Ad Vocem) poinformował, że bez pojazdu Straż Miejska nie będzie 

mogła realizować swoich funkcji. 

Radny Roman Rakowski (Ad Vocem) stwierdził, że rada nie otrzymała żadnej obiecanej przez Burmistrza 

informacja na temat tego jak Straż Miejska ma funkcjonować w przyszłości. 

Zastępca Burmistrza Marcin Górzny (Ad Vocem) stwierdził, że nie zna konkretnych oczekiwań ze strony 

radnych. Oczekiwanie zatrudnienie w wydziale wzrosło do 5-6 osób jest niestety nierealne. 

Radny Zbigniew Trompa zaapelował aby dokładnie zweryfikować typ silnika do planowanego do zakupu 

pojazdu. Radny zwrócił uwagę na fakt iż nie ma koncepcji dalszego funkcjonowania straży miejskiej. W 

kwestii remontu dachu radny zwrócił uwagę, że w obecnej sytuacji należy się zastanowić nad tym 

wydatkiem. 

Radna Agnieszka Joanna Szeląg (Ad Vocem) zwróciła uwagę iż samochód może się bardzo przydać 

zwłaszcza w sytuacji gdy trzeba wesprzeć seniorów. 

Radny Jan Zdzisław Rerus stwierdził, że samochód jest potrzebny, straż miejska na pewno nie będzie 

działać prawidłowo bez podstawowego narzędzia. Natomiast według radnego w tym czasie remont 

dachu szkoły na pewno nie zostanie przeprowadzony prawidłowo, a jest wiele innych potrzeb w innych 

jednostkach. 

Radny Wojciech Szefner zapytał, czy samochód dla straży miejskiej będzie dostosowany do przewozu 

osób do izby wytrzeźwień. 

-Burmistrz Wojciech Kajetan Sołtys (Ad Vocem) odpowiedział twierdząco. Burmistrz podkreślił, że skoro 

rada nie podjęła uchwały o likwidacji straży to ona musi funkcjonować a auto jest do tego niezbędne. 

Głosowano w sprawie: 

przyjęcia autopoprawki Burmistrza do projektu uchwały o zmianie uchwały budżetowej Gminy Sulechów 

na 2020 rok (druk nr 296),.  

Wyniki głosowania 

Za: 14, Przeciw: 2, Wstrzymujący się: 3, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

Za (14) Piotr Bodnar, Miłosz Mateusz Brodzikowski, Arleta Barbara Lubieniec, Przemysław Artur 

Mikołajczyk, Piotr Miszkiewicz, Radosław Murkowski, Elżbieta Krystyna Musiałek, Przemysław Antoni 

Pokład, Sebastian Tomasz Różycki, Wojciech Szefner, Agnieszka Joanna Szeląg, Zbigniew Trompa, Roman 

Wilczyński, Izabela Katarzyna Wojewoda 

Przeciw (2) Roman Rakowski, Jan Zdzisław Rerus 

Wstrzymujący się (3) Czesław Stefan Grzeszyński, Krystyna Anna Jagodzińska-Kochaniak, Krzysztof 

Kluczyński 

NIEOBECNI (2) Stanisław Kaczmar, Małgorzata Jolanta Matuszewska 

Głosowano wniosek w sprawie: 
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Radny Jan Rerus - zmniejszenie kwoty zapisanej w autopoprawce na częściową termomodernizację 

budynku Szkoły Podstawowej w Cigacicach do wysokości 5000 zł..  

Wyniki głosowania 

Za: 4, Przeciw: 11, Wstrzymujący się: 4, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

Za (4) Czesław Stefan Grzeszyński, Krzysztof Kluczyński, Roman Rakowski, Jan Zdzisław Rerus 

Przeciw (11) Piotr Bodnar, Miłosz Mateusz Brodzikowski, Przemysław Artur Mikołajczyk, Radosław 

Murkowski, Elżbieta Krystyna Musiałek, Przemysław Antoni Pokład, Wojciech Szefner, Agnieszka Joanna 

Szeląg, Zbigniew Trompa, Roman Wilczyński, Izabela Katarzyna Wojewoda 

Wstrzymujący się (4) Krystyna Anna Jagodzińska-Kochaniak, Arleta Barbara Lubieniec, Piotr Miszkiewicz, 

Sebastian Tomasz Różycki 

NIEOBECNI (2) Stanisław Kaczmar, Małgorzata Jolanta Matuszewska 

Głosowano wniosek w sprawie: 

Radny Sebastian Rózycki - usunięcie kwoty 120 tysięcy zł przeznaczonej na zakup samochodu dla straży 

miejskiej.  

Wyniki głosowania 

Za: 3, Przeciw: 14, Wstrzymujący się: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

Za (3) Krystyna Anna Jagodzińska-Kochaniak, Arleta Barbara Lubieniec, Piotr Miszkiewicz 

Przeciw (14) Piotr Bodnar, Miłosz Mateusz Brodzikowski, Czesław Stefan Grzeszyński, Krzysztof 

Kluczyński, Przemysław Artur Mikołajczyk, Radosław Murkowski, Elżbieta Krystyna Musiałek, 

Przemysław Antoni Pokład, Roman Rakowski, Jan Zdzisław Rerus, Wojciech Szefner, Agnieszka Joanna 

Szeląg, Roman Wilczyński, Izabela Katarzyna Wojewoda 

Wstrzymujący się (2) Sebastian Tomasz Różycki, Zbigniew Trompa 

NIEOBECNI (2) Stanisław Kaczmar, Małgorzata Jolanta Matuszewska 

Radny Piotr Miszkiewicz skomentował wynik głosowania przypominając, że rada nie otrzymała koncepcji 

dalszego funkcjonowania straży miejskiej a zakup samochodu w tej sytuacji jest działaniem na wyrost. 

Radny złożył wnioski: 

1. o wprowadzenie zadania inwestycyjnego związanego z realizacją placu zabaw przy Przedszkolu nr 5 

w kwocie 60000 zł. - źródło finansowania zmniejszenie kwoty związanej z zakupem samochodu dla 

Straży Miejskiej. 

2. wprowadzenia zadania inwestycyjnego związanego z realizacją boiska i placu zabaw przy SP1 w kwocie 

60000 zł. - źródło finansowania zmniejszenie kwoty związanej z zakupem samochodu dla Straży 

Miejskiej. 

Radny Jan Rerus zaproponował stworzenie przez Burmistrza projektu uchwały, który wolne środki 

rozdysponuje na zgłaszane w jednostkach potrzeby. 
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Radna Krystyna Jagodzińska-Kochaniak zauważyła, że brak koncepcji funkcjonowania straży stoi na 

przeszkodzie wykonaniu wielu innych zadań, zdaniem radnej niezbędnych w gminie. 

Burmistrz stwierdził, że jest daleki od tego aby chcieć wszystkie pieniądze określone jako wolne środki 

rozdysponować. Pieniądze te z pewnością będą potrzebne o obecnej sytuacji. 

Radny Roman Rakowski stwierdził, że odrzucenie wniosku radnego Sebastiana Różyckiego jasno 

wskazuje jaki będzie wynik głosowania nad wnioskami radnego Piotra Miszkiewicza. W taki sposób rada 

może wnioskować i głosować przez cały dzień. Radny poprosił wnioskodawcę o zmianę źródła 

finansowania. 

Radny Jan Rerus zarzucił burmistrzowi złamanie ustaleń związanych z wykorzystaniem wolnych środków. 

A skoro tak się stało, że wrzucane jest zadanie w ostatniej chwili i mówi się ile zostało pieniędzy to radni 

mieli prawo odczytać to jako intencję wydatkowania tych środków w całości. 

Burmistrz poprosił radnego Jana Rerusa o przypomnienie sobie dokładniej ustaleń zawartych z radą. 

Radny stwierdził, że nie ma problemów z pamięcią. 

Radny Roman Rakowski złożył wniosek o budowę placu zabaw w przedszkolu nr 5 i boiska w SP1 z 

wolnych środków. 

Burmistrz poinformował, że wraz z radą ustalił, że wolne środki o których mowa zostaną przeznaczone 

w przeważającej części na spłatę zobowiązań. 

Radny Jan Rerus złożył wniosek formalny o zamknięcie dyskusji 

Głosowano wniosek o zamknięcie dyskusji.  

Wyniki głosowania 

Za: 12, Przeciw: 5, Wstrzymujący się: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

Za (12) Piotr Bodnar, Miłosz Mateusz Brodzikowski, Czesław Stefan Grzeszyński, Krzysztof Kluczyński, 

Przemysław Artur Mikołajczyk, Elżbieta Krystyna Musiałek, Roman Rakowski, Jan Zdzisław Rerus, 

Sebastian Tomasz Różycki, Zbigniew Trompa, Roman Wilczyński, Izabela Katarzyna Wojewoda 

Przeciw (5) Arleta Barbara Lubieniec, Radosław Murkowski, Przemysław Antoni Pokład, Wojciech 

Szefner, Agnieszka Joanna Szeląg 

Wstrzymujący się (2) Krystyna Anna Jagodzińska-Kochaniak, Piotr Miszkiewicz 

NIEOBECNI (2) Stanisław Kaczmar, Małgorzata Jolanta Matuszewska 

Głosowano wniosek w sprawie: 

Radny Piotr Miszkiewicz - wprowadzenia zadania inwestycyjnego związanego z realizacją placu zabaw 

przy Przedszkolu nr 5 w kwocie 60000 zł. - źródło finansowania zmniejszenie kwoty związanej z zakupem 

samochodu dla Straży Miejskiej. 

 

Wyniki głosowania 

Za: 4, Przeciw: 14, Wstrzymujący się: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 2 
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Wyniki imienne: 

Za (4) Krystyna Anna Jagodzińska-Kochaniak, Arleta Barbara Lubieniec, Piotr Miszkiewicz, Sebastian 

Tomasz Różycki 

Przeciw (14) Piotr Bodnar, Czesław Stefan Grzeszyński, Krzysztof Kluczyński, Przemysław Artur 

Mikołajczyk, Radosław Murkowski, Elżbieta Krystyna Musiałek, Przemysław Antoni Pokład, Roman 

Rakowski, Jan Zdzisław Rerus, Wojciech Szefner, Agnieszka Joanna Szeląg, Zbigniew Trompa, Roman 

Wilczyński, Izabela Katarzyna Wojewoda 

BRAK GŁOSU (1) Miłosz Mateusz Brodzikowski 

NIEOBECNI (2) Stanisław Kaczmar, Małgorzata Jolanta Matuszewska 

Głosowano wniosek w sprawie: 

Radny Piotr Miszkiewicz - wprowadzenia zadania inwestycyjnego związanego z realizacją boiska i placu 

zabaw przy SP1 w kwocie 60000 zł. - źródło finansowania zmniejszenie kwoty związanej z zakupem 

samochodu dla Straży Miejskiej. 

Radny Piotr Miszkiewicz odnosząc się do wyników głosowania stwierdził że zasadnym byłoby zmienić 

sposób finansowania samochodu dla straży miejskiej na wynajem zamiast zakupu. 

Radny Jan Rerus przypomniał, że zgodnie z wnioskiem formalnym dyskusja zakończyła się. 

Głosowano wniosek w sprawie: 

Radny Roman Rakowski - wprowadzenia zadania inwestycyjnego związanego z realizacją placu zabaw 

przy Przedszkolu nr 5 w kwocie 60000 zł. - źródło finansowania wolne środki 

Wyniki głosowania 

Za: 7, Przeciw: 10, Wstrzymujący się: 1, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

Za (7) Czesław Stefan Grzeszyński, Arleta Barbara Lubieniec, Piotr Miszkiewicz, Radosław Murkowski, 

Roman Rakowski, Jan Zdzisław Rerus, Sebastian Tomasz Różycki 

Przeciw (10) Piotr Bodnar, Krzysztof Kluczyński, Przemysław Artur Mikołajczyk, Elżbieta Krystyna 

Musiałek, Przemysław Antoni Pokład, Wojciech Szefner, Agnieszka Joanna Szeląg, Zbigniew Trompa, 

Roman Wilczyński, Izabela Katarzyna Wojewoda 

Wstrzymujący się (1) Krystyna Anna Jagodzińska-Kochaniak 

Głosowano wniosek w sprawie: 

Radny Roman Rakowski - wprowadzenia zadania inwestycyjnego związanego z realizacją boiska i placu 

zabaw przy SP1 w kwocie 60000 zł. - źródło finansowania: wolne środki. 

Wyniki głosowania 

Za: 6, Przeciw: 10, Wstrzymujący się: 3, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

Za (6) Czesław Stefan Grzeszyński, Arleta Barbara Lubieniec, Piotr Miszkiewicz, Roman Rakowski, Jan 

Zdzisław Rerus, Sebastian Tomasz Różycki 
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Przeciw (10) Piotr Bodnar, Krzysztof Kluczyński, Przemysław Artur Mikołajczyk, Elżbieta Krystyna 

Musiałek, Przemysław Antoni Pokład, Wojciech Szefner, Agnieszka Joanna Szeląg, Zbigniew Trompa, 

Roman Wilczyński, Izabela Katarzyna Wojewoda 

Wstrzymujący się (3) Miłosz Mateusz Brodzikowski, Krystyna Anna Jagodzińska-Kochaniak, Radosław 

Murkowski 

NIEOBECNI (2) Stanisław Kaczmar, Małgorzata Jolanta Matuszewska 

Głosowano wniosek w sprawie: 

Radny Piotr Miszkiewicz - przeniesienie kwoty 120 tysięcy zł z zadania zakupu samochodu dla straży 

miejskiej na wolne środki, a realizacja tego zadania w formie najmu lub leasing..  

Wyniki głosowania 

Za: 4, Przeciw: 15, Wstrzymujący się: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

Za (4) Krystyna Anna Jagodzińska-Kochaniak, Arleta Barbara Lubieniec, Piotr Miszkiewicz, Sebastian 

Tomasz Różycki 

Przeciw (15) Piotr Bodnar, Miłosz Mateusz Brodzikowski, Czesław Stefan Grzeszyński, Krzysztof 

Kluczyński, Przemysław Artur Mikołajczyk, Radosław Murkowski, Elżbieta Krystyna Musiałek, 

Przemysław Antoni Pokład, Roman Rakowski, Jan Zdzisław Rerus, Wojciech Szefner, Agnieszka Joanna 

Szeląg, Zbigniew Trompa, Roman Wilczyński, Izabela Katarzyna Wojewoda 

NIEOBECNI (2) Stanisław Kaczmar, Małgorzata Jolanta Matuszewska 

Głosowano w sprawie: 

o zmianie uchwały budżetowej Gminy Sulechów na 2020 rok (druk nr 296),.  

Wyniki głosowania 

Za: 18, Przeciw: 0, Wstrzymujący się: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

Za (18) Piotr Bodnar, Miłosz Mateusz Brodzikowski, Czesław Stefan Grzeszyński, Krystyna Anna 

Jagodzińska-Kochaniak, Krzysztof Kluczyński, Arleta Barbara Lubieniec, Przemysław Artur Mikołajczyk, 

Piotr Miszkiewicz, Radosław Murkowski, Elżbieta Krystyna Musiałek, Przemysław Antoni Pokład, Jan 

Zdzisław Rerus, Sebastian Tomasz Różycki, Wojciech Szefner, Agnieszka Joanna Szeląg, Zbigniew 

Trompa, Roman Wilczyński, Izabela Katarzyna Wojewoda 

Wstrzymujący się (1) Roman Rakowski 

NIEOBECNI (2) Stanisław Kaczmar, Małgorzata Jolanta Matuszewska 

 

11) . o zmianie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości niezabudowanej w drodze 

bezprzetargowej na rzecz zarządzającego Kostrzyńsko-Słubicką Specjalną Strefą Ekonomiczną (druk nr 

297), 

Wyniki głosowania 
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Za: 18, Przeciw: 0, Wstrzymujący się: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

Za (18) Piotr Bodnar, Miłosz Mateusz Brodzikowski, Czesław Stefan Grzeszyński, Krystyna Anna 

Jagodzińska-Kochaniak, Krzysztof Kluczyński, Arleta Barbara Lubieniec, Przemysław Artur Mikołajczyk, 

Piotr Miszkiewicz, Radosław Murkowski, Elżbieta Krystyna Musiałek, Przemysław Antoni Pokład, Roman 

Rakowski, Sebastian Tomasz Różycki, Wojciech Szefner, Agnieszka Joanna Szeląg, Zbigniew Trompa, 

Roman Wilczyński, Izabela Katarzyna Wojewoda 

Wstrzymujący się (1) Jan Zdzisław Rerus 

NIEOBECNI (2) Stanisław Kaczmar, Małgorzata Jolanta Matuszewska 

 

12) o zmianie uchwały w sprawie zasad udzielania i rozmiaru obniżek, zwolnień oraz ustalenia 

tygodniowego obowiązkowego wymiaru godzin zajęć dla nauczycieli (druk nr 298). 

Wyniki głosowania 

Za: 19, Przeciw: 0, Wstrzymujący się: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

Za (19) Piotr Bodnar, Miłosz Mateusz Brodzikowski, Czesław Stefan Grzeszyński, Krystyna Anna 

Jagodzińska-Kochaniak, Krzysztof Kluczyński, Arleta Barbara Lubieniec, Przemysław Artur Mikołajczyk, 

Piotr Miszkiewicz, Radosław Murkowski, Elżbieta Krystyna Musiałek, Przemysław Antoni Pokład, Roman 

Rakowski, Jan Zdzisław Rerus, Sebastian Tomasz Różycki, Wojciech Szefner, Agnieszka Joanna Szeląg, 

Zbigniew Trompa, Roman Wilczyński, Izabela Katarzyna Wojewoda 

NIEOBECNI (2) Stanisław Kaczmar, Małgorzata Jolanta Matuszewska 

13) w sprawie likwidacji Centrum Usług Wspólnych w Sulechowie (druk nr 299). 

Radny Jan Zdzisław Rerus przedstawił uzasadnienie projektu uchwały. Radny przeprosił pracowników 

CUW, którzy poczuli się dotknięci uzasadnieniem do projektu uchwały, jednak nieświadomie potwierdzili 

oni zarzuty wobec jednostki. Zdaniem radnego jednostka została utworzona bez strategii i celu a będzie 

generować wysokie koszty. Zdaniem radnego milczenie dyrektorów jednostek w sprawie 

funkcjonowania CUW jednoznacznie wskazywało na ich negatywne nastawienie. 

Dyrektor SP w Bukowie stwierdziła, że CUW ułatwił jej i wielu dyrektorom placówek wiejskich 

rozwiązywanie wielu spraw. 

Radny Jan Zdzisław Rerus (Ad Vocem) zaprotestował przeciwko umożliwieniu wypowiedzi 

przedmówczyni. Zdaniem radnego dyskusja z dyrektorami odbyła się w tej sprawie wczoraj. Radny 

zaapelował o wypowiedź pozostałych dyrektorów – zdaniem radnego Pani dyrektor SP w Bukowie nie 

jest obiektywna. 

Przewodniczący Rady potwierdził, iż generalnie dyrektorzy szkół wiejskich są pozytywnie nastawieni do 

działalności CUW. Natomiast dyrektorzy szkół miejskich wyrażają odmienne stanowisko. 

Radny Piotr Miszkiewicz (Ad Vocem) stwierdził iż wyrażenie oburzenia przez radnego Rerusa było nie na 

miejscu bowiem w temacie może wypowiedzieć się każdy kogo sprawa dotyczy. 
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Radny Roman Rakowski (Ad Vocem) zaprotestował przeciw udzielaniu głosu Pani Dyrektor. Zdaniem 

radnego dyskusja z dyrektorami odbyła się w tej sprawie wczoraj i ta wypowiedź została tam wygłoszona. 

Dziś nie ma pozostałych dyrektorów i nie mogą oni wypowiedzieć zdania odmiennego. 

Radna Elżbieta Krystyna Musiałek złożyła wniosek formalny o zamknięcie dyskusji. 

Wyniki głosowania 

Za: 8, Przeciw: 9, Wstrzymujący się: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

Za (8) Piotr Bodnar, Miłosz Mateusz Brodzikowski, Krzysztof Kluczyński, Elżbieta Krystyna Musiałek, 

Przemysław Antoni Pokład, Agnieszka Joanna Szeląg, Zbigniew Trompa, Izabela Katarzyna Wojewoda 

Przeciw (9) Czesław Stefan Grzeszyński, Krystyna Anna Jagodzińska-Kochaniak, Przemysław Artur 

Mikołajczyk, Piotr Miszkiewicz, Radosław Murkowski, Roman Rakowski, Jan Zdzisław Rerus, Wojciech 

Szefner, Roman Wilczyński 

Wstrzymujący się (2) Arleta Barbara Lubieniec, Sebastian Tomasz Różycki 

NIEOBECNI (2) Stanisław Kaczmar, Małgorzata Jolanta Matuszewska 

Radny Jan Zdzisław Rerus (Ad Vocem) potwierdził, że wyraził pretensje do Przewodniczącego, iż nie 

upewnił się, że w dyskusji nie może uczestniczyć nikt kto wyrazi odmienne zdanie. 

Głosowano w sprawie: 

w sprawie likwidacji Centrum Usług Wspólnych w Sulechowie (druk nr 299)..  

Wyniki głosowania 

Za: 5, Przeciw: 13, Wstrzymujący się: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

Za (5) Czesław Stefan Grzeszyński, Arleta Barbara Lubieniec, Elżbieta Krystyna Musiałek, Roman 

Rakowski, Jan Zdzisław Rerus 

Przeciw (13) Piotr Bodnar, Miłosz Mateusz Brodzikowski, Krzysztof Kluczyński, Przemysław Artur 

Mikołajczyk, Piotr Miszkiewicz, Radosław Murkowski, Przemysław Antoni Pokład, Sebastian Tomasz 

Różycki, Wojciech Szefner, Agnieszka Joanna Szeląg, Zbigniew Trompa, Roman Wilczyński, Izabela 

Katarzyna Wojewoda 

Wstrzymujący się (1) Krystyna Anna Jagodzińska-Kochaniak 

NIEOBECNI (2) Stanisław Kaczmar, Małgorzata Jolanta Matuszewska 

 

14) w sprawie ustalenia składu osobowego Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Rady Miejskiej w Sulechowie 

(druk nr 300) 

Wyniki głosowania 

Za: 19, Przeciw: 0, Wstrzymujący się: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 
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Za (19) Piotr Bodnar, Miłosz Mateusz Brodzikowski, Czesław Stefan Grzeszyński, Krystyna Anna 

Jagodzińska-Kochaniak, Krzysztof Kluczyński, Arleta Barbara Lubieniec, Przemysław Artur Mikołajczyk, 

Piotr Miszkiewicz, Radosław Murkowski, Elżbieta Krystyna Musiałek, Przemysław Antoni Pokład, Roman 

Rakowski, Jan Zdzisław Rerus, Sebastian Tomasz Różycki, Wojciech Szefner, Agnieszka Joanna Szeląg, 

Zbigniew Trompa, Roman Wilczyński, Izabela Katarzyna Wojewoda 

NIEOBECNI (2) Stanisław Kaczmar, Małgorzata Jolanta Matuszewska 

 

9. Interpelacje i zapytania radnych. 

Radna Agnieszka Joanna Szeląg zapytała o powód likwidacji ławek na Osiedlu Nadodrzańskim 

Radny Piotr Bodnar zaapelował o wprowadzenie do budżetu dokumentacji budowy oświetlenia oraz 

utwardzenia dróg na nowym osiedlu na Krężołach. 

Radny Sebastian Tomasz Różycki zwrócił się o informację dla mieszkańców na temat zarządców 

poszczególnych ulic i dróg w gminie wraz z listą radnych powiatu z Sulechowa. 

Radny Zbigniew Trompa zwrócił się o informację na temat sytuacji w SP ZOZ – chodzi zwłaszcza o kontakt 

z rejestracją. 

Radny Piotr Miszkiewicz zwrócił uwagę na zanieczyszczenie terenów osiedla Piastów i brakach w 

oświetleniu tego miejsca. 

Radna Krystyna Anna Jagodzińska-Kochaniak zapytała o etap na jakim znajduje się sprawa 

doprowadzenia wody dla mieszkańców przysiółka Przygubiel. 

Radny Czesław Stefan Grzeszyński zapytał czy Burmistrz planuje w roku przyszłym dofinansowanie 

zadania Powiatu w postaci budowy drogi Krężoły – Buków. 

 

10. Zapytania sołtysów i mieszkańców Gminy Sulechów. 

Dyrektor Przedszkola nr 7 poinformowała, że na osiedlu Nadodrzańskim zlikwidowano ławki przy 

przedszkolnym placu zabaw na których często siedziały osoby nietrzeźwe. 

 

11. Przerwa. 

Przewodniczący ogłosił 5 minut przerwy. Po przerwie obrady wznowiono. 

 

12. Przyjęcie protokołu z obrad poprzedniej sesji. 

Wyniki głosowania 

Za: 16, Przeciw: 0, Wstrzymujący się: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

 

Wyniki imienne: 
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Za (16) Piotr Bodnar, Miłosz Mateusz Brodzikowski, Krzysztof Kluczyński, Arleta Barbara Lubieniec, 

Przemysław Artur Mikołajczyk, Piotr Miszkiewicz, Radosław Murkowski, Elżbieta Krystyna Musiałek, 

Przemysław Antoni Pokład, Roman Rakowski, Jan Zdzisław Rerus, Sebastian Tomasz Różycki, Wojciech 

Szefner, Agnieszka Joanna Szeląg, Zbigniew Trompa, Izabela Katarzyna Wojewoda 

Wstrzymujący się (1) Czesław Stefan Grzeszyński 

NIEOBECNI (4) Krystyna Anna Jagodzińska-Kochaniak, Stanisław Kaczmar, Małgorzata Jolanta 

Matuszewska, Roman Wilczyński 

 

13. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania. 

Burmistrz Sulechowa Wojciech Kajetan Sołtys poinformował co następuje: ławki zostały zdemontowane 

w celu ich naprawy, część z nich zostanie zamontowana z powrotem. W sprawie oświetlenia jest to 

kwestia do dyskusji przy projektowaniu budżetu. Burmistrz jest zdania że gmina powinna przystąpić do 

dużego kompleksowego projektu budowy oświetlenia. W sprawie funkcjonowania szpitala Burmistrz 

zwróci się do dyrekcji oficjalnie. W sprawie dostawy wody do Przygubiela nastąpi przejęcie sieci od 

nadleśnictwa przez SuPekom, trwa teraz wykonanie operatu szacunkowego. Burmistrz zadeklarował 

chęć wsparcia finansowego budowy drogi powiatowej. 

 

14. Wolne wnioski i informacje. 

Ustalono wstępnie termin spotkania w sprawie budżetu na rok 2021 nadzień 26 października 2020 r. 

Radny Wojciech Szefner poprosił o równe traktowanie radnych zgłaszających się do dyskusji. Radny 

zwrócił uwagę na pominięcie jego zgłoszeń. 

 

15. Zamknięcie obrad sesji. 

Przewodniczący stwierdził wyczerpanie wszystkich punktów porządku obrad po czym zamknął obrady 

wygłaszając formułę: „zamykam obrady XXVIII sesji Rady Miejskiej w Sulechowie w dniu 20 października 

2020.” 

 

 

 


